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Saker
1. Hyttetur

Har kommet i gang med planlegging og budsjettering. Hytten blir sannsynligvis Studenterhytta.

2. Emneevalueringer
Grupper har blitt fordelt. Det blir bedt om å sende ut skjema så fort som mulig. Det har også blitt sendt
ut en huskeliste som bør følges.

3. Møter siden sist
Tale var i et møte med Biljana: Der ble det bestemt at det skal være et møte med studieadministrasjonen
etter jul.

Eventuelt
• Luca skal på utveksling til København, som medfører at vi trenger en ny MNSU-representant.

• Det er ønske om kurs i matematisk historie. Det finnes et ved Institutt for Pedagogikk, men det blir bedt
om klargjøring av hva dette kurset inneholder og muligens at eksistensen av kurset skal bli gjort tydelig for
matematikkstudenter.


